
 

Møtereferat - Svalbard kirkeråd (KR) 

Møteleder Referent Møtedato Møtested/tid 

Hilde Maria Nicolaisen Helga Fykse 21.01.25 Møterom kl 17.15 

Møtedeltakere Til stede Forfall 

Hilde Maria Nicolaisen (leder) 
Saskia Heynekamp (nestleder) 
Lars-Olav Tunheim Valsø  
Siv S. Limstrand (prest - permisjon) 
Børre Aamodt Sneltorp (vikarprest) 
Cathinka Tønsberg  
Trond Thorstensen (vara) 
Sverre Mejlænder – Larsen (vara) 
Wenche Sørensen (vara) 
Sissel Reløy (vara)  
LLs representanter:  
Katrine Boel Gregussen 
Anne Marit Grøndalen (vara) 
Ansatte:  
Helga Fykse  
Anneli Ottem 
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Åpning ved Børre 

Saksnr Sak  Ansvar 

Sak 1/25 Innkalling med saksliste og referat  

Vedtak:  
Innkalling med saksliste og referat fra 26.11.24 godkjennes. 

 

 

 

Sak 2/25 Orienteringssaker 
a.Kort referat fra kirkas aktiviteter siste måned 
 
Innholdsrik desember som startet med  

- besøk til barnehage hver fredag i adventstiden, 
- familiegudstjeneste og utdeling av både 4- og 6 års 

bok 1. søndag i advent,  
- 3 barnehagevandringer i kirka 5.12. 
- 2 julekonserter mot 1 året før opplevdes svært 

positivt, selv om dette medførte noe mer arbeid på 
stab.  

- 2 skolegudstjenester 10.12 
- juleturer til Hornsund, Bjørnøya og Hopen  
- julelunsj på Polarsyssel og sykehuset,  
- julelunsj for over 40 lærere  
- samling for frivillige med påfølgende Julesang – et 

åpent arrangement som erstattet kveldsmessen.  
- Stab forsøkte å få til julebesøk hos CHC uten å 

lykkes 
- 2 julegudstjenester julaften – den første i overkant 

mange til stede, så kapasiteten er nær sprengt.  
- gang rundt juletreet kl 22 på julaften – stor suksess 

selv om været var skikkelig dårlig.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



- 1. juledag ble det avholdt internasjonal gudstjeneste, 
- Juletrefest 2. juledag hvor mat og godteri var sponset 

av Coop.  
- Stab med frivillige og barn/ungdommer dro på tur til 

Ny Ålesund 3. juledag, samt tur til Barentsburg 5.1. 
 

Kirken har hatt flere oppslag i media om: 
- Faren for frosne rør 
- Reportasje fra Ny Ålesund 
- Reportasje fra Bjørnøya med portrettintervju av vikarprest 

 
Vi fikk mulighet til å uttale oss om følgende saker som 
Svalbardposten uansett ville skrive om: 
- Branntilsynet: Tøfler og økonomi  
- Datatilsynet og melding om brudd på 
personopplysningssikkerheten 
 
Ifølge vikarprest ble saken om Trump og Svalbard noe helt 
annet enn det han var forespeilet da han ble stoppet tilfeldig 
som 1 av 5 på gata. Tilbakemeldinger på dette er gitt lokal 
NRK journalist. 
 
b.Orientering om Svalbard kirkelige Stiftelse  
Det avholdes eget møte i etterkant av kirkerådsmøte hvor de 
nødvendig saker behandles og signeres.  
 
c.Orientering om søknadsprosessen vedrørende 
refundamentering av kirkehytta 
Det foreligger foreløpig ingen merknader på nabovarselet. 
Saken ligger til behandling i Lokalstyre. 
Søknaden oversendes til Sysselmesteren i uke 4. 
 
De som utfører jobben er: 
LNS: pæling  
Spitsbergen Bygg: logistikk.  
 
Det planlegges pæling ved hytta i uke 15. 
Hytta bør da være tilgjengelig for arbeidsfolk og ikke utleid. 
Utleie av hytta i denne perioden må være med forbehold om 
pæling. 
Utlodningen av hytta i forbindelse med fasteaksjonen bør 
muligens flyttes noen dager inn i påsken. 
 
Flytting av selve hytta planlegges en langhelg i mai. 

 
Hytta har blitt utlånt mer etter at prisen ble redusert, den ble 
annonsert og lagt ut på FB. 
 
d.Planer framover 
Bispedømmekontoret har inngått avtale med vikarprest 
Børre Aamodt Sneltorp tom 2. påskedag/ 21. april. 
Prest Siv Limstrand kommer tilbake i jobb mandag i 
påskeuka. 
Oslotur med 13 konfirmanter og ledere avvikles 23.-26. 
januar 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Polarjazz med Polarjazzgudstjeneste og Polarjazz konsert i 
kirka søndag 2.2. 
Gospelnight i samarbeid med folkehøgskolen tirsdag 18.2 
Se ellers vedlagte plan for våren. 
I forbindelse med stabssituasjonen ble antallet gudstjenester 
redusert fra 3-2 pr måned høsten 2024. Det legges opp til 
samme hyppighet våren 2025. 
 

 

 

Helga 

Sak 3/25  Branntilsyn og handlingsplan Svalbard kirke 
 

Rapport fra branntilsynet ble diskutert, og innspill ble tatt 
med i vedlagt handlingsplan som ble sendt Brann og redning 
innen 24.1.25.  
Kirkerådet ga innspill til utarbeidede dokumenter. 

 
Kirka har blitt bedt om å gå til anskaffelse av tøfler/ innesko. 
Kirkerådet kom med ulike innspill til dette: 

- Oppfordre lokalbefolkning til å ta med innesko 
- Gå til anskaffelse av innesko/tøfler/ sokker som er 

vaskbare, og som kan oppbevares i hyllene nede  
(ca 80 - 100 par) 

- Benytte plasttrekk på utesko ved større arrangement 
- Øke hyppigheten av vask av kirka 

 
Forslag i handlingsplanen sendt Brann og redning er: 
 
Avklare anskaffelse av tøfler/innesko eller annen 
tilfredsstillende løsning mtp evakuering av bygget med sko 
på vinterstid innen utgangen av 2025. 
 
Foreløpig prosedyre (Dok 3): Sko med eventuelt plasttrekk 
beholdes på ved større arrangement vinterstid. 
 
Svar på tilbakemelding på branntilsynsrapporten fra Brann 
og redning foreligger allerede, og er vedlagt. 
 

 

 

Sak 4/25 Svalbard – 100 år  
 

Svalbard kirkeråd støtter forslaget om at dagen starter med 
Festgudstjeneste den 14. august og ber om at det jobbes for 
å få dette inn som en del av feiringen denne dagen. 
Ideer til gudstjenesten:  

- Kan avholdes ute 
- Benytte prosjektkor, jubileumskor,  
- Involvere andre musikalske krefter – tilreisende 

ressurser? 
 

Hvordan få fram kirkas historiske plass. 
Utstilling på flere språk som får vist noe av dette, og som 
kan stå i/ utenfor kirka 6-12 mnd.  

 
Følgende spørsmål tas med til festkomiteen: Bør det være 
markering 14.8 og folkefest når barn og familier er tilbake 
igjen i byen? 
 

 

 

 

Helga 
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Helga 

 



Sak 5/25 Årsmøte med valg 2025 
 
Valgkomiteen er bedt om å starte arbeidet med rekruttering 
av nye kandidater, og kirkerådet ber dem om å avklare med 
sittende kirkeråd om noen ønsker gjenvalg. Det er ønskelig 
med noe kontinuitet.  
Tidligere utarbeidet liste over aktuelle kandidater 
overleveres valgkomite. 
 

 
 
 
 
 
 
Helga 

Sak 6/25 Diverse forespørsler 
 
a.Bibelmaraton 
Kirkerådet syns dette er et positivt initiativ og støtter at det 
blir arrangert i Svalbard kirke. Initiativtaker foreslår at det 
arrangeres i pinsen, dvs 4.-9. juni 2025. Stab har presisert 
følgende i tilbakemeldingen: 
 
«Her på Svalbard er det 50 nasjonaliteter som kan involveres, og 
mange språk.Vi mener det må være et poeng at denne lesningen 
blir på så mange språk som mulig og får fram både Bibelens 
utbredelse og universalitet, og Longyearbyens internasjonale 
befolkning. Blir det i første rekke nordisk, blir det mye mindre 
interessant og gyldig i vår kontekst, så det må virkelig tilstrebes 
lesing på mange språk.» 
 

b. Utvekslingsstudenter 
Kirkerådet støtter å ta imot 1-2 utvekslingsstudenter fra 
Erasmus prosjektet en uke i mai, og hvor disse fortrinnsvis 
tar hånd om salg i butikken samt forefallende arbeid. 
 

 

Sak 7/25 Eventuelt: Ny dato for årsmøte: 
 
Årsmøte flyttes til søndag 23. mars etter gudstjenesten med 
mål om å få flere til å delta på årsmøte. 
 

 

 

Neste møte i kirkerådet: tirsdag 25.februar kl 17.15 

 

Vedlegg: 

Planer våren 2025 

Dok 00: Handlingsplan oversendt Brann og redning januar 25 

Sak 2024/1022-6-M71: Svar på tilbakemelding på branntilsynsrapporten 


